
 

 

 

 

 

Onderwerp: Schuldenlast sportclubs   

  

 
 
Geacht college,         27 juni 2016 
 
 

Afgelopen donderdag 23 juni lazen we in de krant dat negen Eindhovense sportclubs in geldnood 

zijn. Hiermee wordt een vrees die de VVD heeft uitgesproken tijdens de behandeling van de 

garantstelling voor een lening aan voetbalclub Wodan waarheid.  

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

- Graag een toelichting per club wat de financiële situatie en de verwachting is. 

- Wanneer mogen wij eindelijk het Voetbal Totaalplan tegemoet zien? 

- Er wordt verwezen naar een soort van licentiesysteem voor clubs: hoe gaat zo'n systeem deze 

schulden voorkomen?  

- De nieuwe wethouder Sport - de heer Wedemeijer - zegt dat een nieuw betalingssysteem, namelijk 

per maand factureren, wordt ingevoerd om de problemen voor te zijn. Bij de behandeling tijdens de 

meningsvormende avond heeft de VVD voorgesteld niet te factureren maar met automatische 

incasso te werken. De waarnemend wethouder Schreurs vond dit een goed idee. Is dit voorstel 

onderzocht en zo ja, wat is daar uitgekomen? 

- Welke stappen worden ondernomen om de huidige schulden van de clubs - voor Tongelre en 

Brabantia bijvoorbeeld toch respectievelijk 84.000 en 49.000 euro - weg te werken? 

 

Wij zien de antwoorden graag tegemoet. 

 

 

Ceciel van Stratum- van Bergeijk, VVD 


